



H.H.
Dorje Chang Buddha
III
Cultural and Art Museum

第三世多杰羌佛文化藝術館

祝賀 南無第三世多杰羌佛佛誕主題表演獎得獎名單 通知

各位親愛的會員們：

大家吉祥！

南無第三世多杰羌佛雖然不是我們館的任何領導或成員，但是，我們是用了南無第三世多杰羌佛的名字成立的文化藝術館，南無第三世多杰羌佛利益人類、利益世界的言行，讓我館全體同仁及會員們無以復加地深深敬佩，因此我們於 2021 年 6 月，專門慶祝世界佛教教皇南無第三世多杰羌佛佛誕所舉行的祝賀南無第三世多杰羌佛佛誕的主題表演獎，現在已全部評選結束！

這一批入選名單，是直接恭敬祝賀南無第三世多杰羌佛佛誕賀壽的節目，是不同於才藝表演節目的。這兩類入選的節目，除了可以依不同獎項分別得到獎金、高精複製畫，本館還特別恭請寺廟僧眾為他們祈福祝禱。這次藝術館舉辦的佛誕祝壽活動，也讓所有的佛弟子們，見到了如何真正地做到純淨祝福佛陀佛誕的體顯而獲獎，是與才藝表演的祝福不相同的。

以下為祝賀南無第三世多杰羌佛佛誕的主題表演獎得獎名單：

一等獎：

獲獎作品：開初教尊：祝福我恩師南無第三世多杰羌佛佛壽永恆

獲獎獎品：除獎金\$3,000 元外，另外獎與梵高的高精複製畫《向日葵》和莫奈的高精複製畫《睡蓮》及證書



H.H.
Dorje Chang Buddha
III
Cultural and Art Museum

第三世多杰羌佛文化藝術館

二等獎：

獲獎作品：1. 樂香：詩歌 頌南無第三世多杰羌佛（朗誦）
2. 普覺佛教聞修中心：歌曲《燃燈祈愿歌》恭賀佛誕（朗誦+合唱）

獲獎獎品：除獎金各\$2,000 元外，另外獎與梵高的高精複製畫《向日葵》及證書

三等獎：

獲獎作品：1. 華藏學佛苑-深圳覺證慈航會：天籟佛音（禪舞）
2. 正法順德團隊：南方獅子恭賀佛誕（舞獅子）
3. 台灣竹雲寺：恭賀 H. H. 第三世多杰羌佛佛誕吉祥（聲樂+舞蹈）
4. 世界佛教正心會：齊心合唱正心祈福誦祝願佛陀佛誕快樂（演唱）
5. 中華國際佛教聞修正法會上海團隊：中華國際佛教聞修正法會在江浙滬的佛弟子和善信恭賀佛陀佛誕表演

獲獎獎品：獎金各\$1,500 元及證書

以上得獎的作品影片，會員們可以鏈接以下網址登入觀賞：

<https://www.hhdcb3cam.org/cam/phpfiles/mview/2021BuddhasBirthday.php>

第三世多杰羌佛文化藝術館 敬啟



H.H.
Dorje Chang Buddha
III
Cultural and Art Museum

第三世多杰羌佛文化藝術館

Public Notice of Announcement of the Winners of the Theme Congratulation and Performance Awards of Congratulating the Buddha's Birthday of Namo H.H. Dorje Chang Buddha III

Dear members,

Greetings to you all!

Although Namo H.H. Dorje Chang Buddha III is not any leader or member of our museum, we established our cultural and art museum under the name of Namo H.H. Dorje Chang Buddha III. The entire staff and members of our museum extremely admire Namo H.H. Dorje Chang Buddha III's words and deeds that benefit human beings and the world. Therefore, in June 2021 we set up the Theme Congratulation and Performance Awards of Celebrating the Buddha's Birthday of Namo H.H. Dorje Chang Buddha III, to specially celebrate the Buddha's Birthday of the Pope of Buddhism, Namo H.H. Dorje Chang Buddha III. The selection of the awards has now fully ended.

The list of the selected pieces are those Birthday-celebrating programs that directly and respectfully congratulate the Buddha's Birthday of Namo H.H. Dorje Chang Buddha III and that are different from the talent performances. For those whose works have been selected, not only are they entitled to prize money and exquisite replica paintings, but also our museum has respectfully requested temple monastics to pray for them. This congratulatory activity to celebrate the Buddha's Birthday by the museum also allows all Buddhist disciples to see how to obtain awards by truly manifesting pure congratulations to the Buddha's Birthday, which is different than giving congratulations by doing a talent performance.

The following is the list of the winners of the Theme Congratulation and Performance Awards of Congratulating the Buddha's Birthday of Namo H.H. Dorje Chang Buddha III:



H.H.
Dorje Chang Buddha
III
Cultural and Art Museum

第三世多杰羌佛文化藝術館

First Award:

The winner is: *Benediction for Infinite Buddha's Life of My Benevolent Master, Namó H.H. Dorje Chang Buddha III*, by Kaichu Jiaozun.

The prize includes an award money of USD 3,000, an exquisite replica of *The Sunflowers* (fr. *Tournesols*) by Van Gogh, an exquisite replica of one of *The Water Lilies* (fr. *Les Nymphéas*), and an award certificate.

Second Awards:

The winners are:

1. Reading a poem titled *Praise Namó H.H. Dorje Chang Buddha III* by Luan Xiang;
2. Reading and singing the song *I Pray by Lighting the Lamps* to congratulate the Buddha's Birthday by Pujue Buddhist Listening and Practicing Center.

The prize includes an award money of USD 2,000, an exquisite replica of *The Sunflowers* (fr. *Tournesols*) by Van Gogh, and an award certificate each.

Third Awards:

The winners are:

1. *The Sound of Nature and the Voice of Buddha*, a Zen dance by Huazang Buddhist Institute's Shenzhen Juezheng Cihang Group;
2. *The Lions in the South Respectfully Congratulating Buddha's Birthday*, a lion dance by the Zhengfa Shunde Team;
3. *Respectfully Congratulating the Auspicious Buddha's Birthday of H.H. Dorje Chang Buddha III*, a vocal performance and dance by Zhuyun Temple of Taiwan;
4. *Chorus Singing in One Mind and Praying with a Right Heart to Praise and Wish the Buddha Happy Buddha's Birthday*, a singing performance by the Global Buddhism Right Heart Association;
5. A performance to respectfully congratulate the Buddha's Birthday by the Buddhists



H.H.
Dorje Chang Buddha
III
Cultural and Art Museum

第三世多杰羌佛文化藝術館

disciples in the Jiangsu, Zhejiang, and Shanghai regions of the International Buddhist Association for the Listening and Practice of the True Dharma.

The prize includes award money of USD 1,500 and an award certificate each.

The winning performance videos can be viewed at the following web address:
<https://www.hhdcb3cam.org/cam/phpfiles/mview/2021BuddhasBirthday.php>.

H.H. Dorje Chang Buddha III Cultural and Art Museum